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1. Inleiding 
 
Hierbij presenteren wij u het fractiejaarverslag 2023 van de Protestantse Combinatie Waddinxveen (PCW). 
In de gesprekken die de fractieleden met het bestuur, leden en inwoners voeren blijkt dat zo’n jaarverslag 
steeds weer wordt gewaardeerd.  
 
In dit verslag geven we een terugblik op onze inzet in de Waddinxveense politiek in het jaar 2023. In de 
bijlagen vindt u net als voorgaande jaren de persoonlijke terugblik van alle fractieleden. 
Allereerst weten we ons afhankelijk van onze God. Daarnaast voelen we ons verantwoordelijk voor wat we 
zelf doen in die afhankelijkheid.  
 
We hopen dat dit fractieverslag een goed beeld geeft van onze inzet en dat het daardoor ook bijdraagt aan 
de verbondenheid tussen ons als fractie en u als lezer. Als u vragen hebt, kunt u ons uiteraard altijd 
benaderen. 
 

2. Bereikte resultaten 
 
Wij vinden het belangrijk als PCW om concreet te laten zien wat onze bereikte resultaten zijn. Op onze 
website is inzichtelijk gemaakt wat we in deze nieuwe termijn vanaf 30 maart 2022 hebben bereikt. 
Hieronder volgt een beknopt overzicht van de behaalde resultaten in het kalenderjaar 2023: 
 
Hart voor Waddinxveen:  
Geld vluchtelingen ook voor spoedzoekers 
Als PCW hebben we een amendement ingediend om teveel ontvangen rijksmiddelen bestemd voor opvang 
vluchtelingen ook te kunnen gebruiken voor huisvesting voor spoedzoekers. 
 
Hart voor minder afval 
Containertuintjes en luiers 
Om zwerfafval te verminderen komt er een pilot voor Containertuintjes, een soort van plantenbakken 
rondom de ondergrondse containers. En er wordt gekeken naar mogelijkheden om hygiënisch materiaal 
apart in te zamelen. 
 
Hart voor wonen: 
3 miljoen euro voor betaalbare woningen 
Bij de bespreking van de jaarstukken 2022 in de gemeenteraad hebben we samen met het CDA en 
PvdA/GL een amendement ingediend om 3 miljoen euro van het behaalde positieve resultaat te 
bestemmen voor de bouw van betaalbare woningen.  
 
Voorrang geven aan Waddinxveense woningzoekenden 
Voor de nieuwe huisvestingsverordening had het college voorgesteld dat maximaal 25% van huurwoningen 
en betaalbare koopwoningen toegewezen kunnen worden aan woningzoekenden die economisch of 
maatschappelijk gebonden zijn aan Waddinxveen. Door een gezamenlijk amendement van PvdA/Groen 
Links, CDA en PCW is het percentage van 25% opgehoogd naar 50%. Hierdoor hebben we komende jaren 
nog meer de mogelijkheid om Waddinxveense woningzoekenden voorrang te geven bij (nieuwe) betaalbare 
woningen die op de markt komen.  
 
Extra sociale huurwoningen op de Dreef 
Samen met het CDA en PvdA/GL hebben we als PCW door een motie gepleit voor een verhoging van het 
aandeel sociale huurwoningen in gebiedsontwikkeling De Dreef. De sociale huurwoningen zullen zoveel 
als wettelijk is toegestaan worden toegewezen aan eigen inwoners. 
 
Hart voor de ander: 
Regionale inkoop jeugdhulp en WMO 
Bij het vaststellen van het regionaal inkoopkader Jeugdhulp en WMO hebben we vier moties ingediend 
die allen een meerderheid haalden in Waddinxveen: 
- samen met CDA ‘keuzevrijheid’ tussen zorgaanbieders (ook inkoop christelijke zorg mogelijk); 
- samen met CDA ‘alternatieven voor gesloten jeugdzorg’; 
- concrete uitvoering van regierol in de lokale toegang; 
- samen met WeWa ‘vloeiende overgang bij bereiken leeftijd van 18 jaar’. 
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Hart voor groen:  
Echt voor elk huishouden een boom 
Als PCW willen we echt voor elk huishouden een boom en indien mogelijk budgetneutraal. Meer bomen 
aanplanten heeft namelijk een positief effect heeft op de luchtkwaliteit, volksgezondheid, woongenot, 
wateropslag en een gezonde bodem. 
 
Een nog mooier Bentwoud 
Samen met andere fracties hebben we door het indienen van moties wethouder Kerssies de volgende 
punten meegegeven voor het Bentwoud: meer speeltoestellen, een parkeerplaats aan het Noordeinde, 
verbindingen met lange fiets en lange wandelroutes en een ecologische en recreatieve verbinding met 
Gouwebos, Vredeburghzone, t’ Weegje en Koning Willem 1 bos. 
 
Hart voor veiligheid: 
Kaders mobiliteit in omgevingswet 
In een raadsbrede motie heeft de PCW kaders meegegeven aan de wethouder voor in de omgevingswet 
gericht op: 

- Verkeersveiligheid als prioriteit 
- stimuleren van wandelen en fietsen 
- Waddinxveen blijft goed bereikbaar per auto 
- we stimuleren nieuwe vormen van mobiliteit 
- duurzame mobiliteit door combinatie parkeren en laadinfrastructuur 

Voorkom nieuwe verkeersknelpunten 
Bij nieuwe projecten ziet de PCW graag de consequenties voor het verkeer. In een motie hebben we samen 
met CDA, PvdA/GL en VVD verkocht om bij (maatschappelijke) bouwprojecten met significante 
verkeersbewegingen een paragraaf op te nemen met een verkeerskundige analyse.  
 
 
Hart voor ondernemers: 
Leegstand Gouweplein oplossen 
Als raad vertegenwoordigen we de bewoners en de ondernemers van Waddinxveen en vanuit die 
hoedanigheid dienen we als PCW samen met andere partijen vanavond een motie in om de leegstand op 
te lossen op het Gouweplein en een duidelijk signaal af te geven aan de betrokken partijen. De huidige 
situatie kent alleen maar verliezers! 
 
Doorontwikkeling Ondernemers Platform Waddinxveen en Ondernemersfonds door koppeling OZB 
De doorontwikkeling van het Ondernemers Platform Waddinxveen en het OndernemersFonds is mogelijk 
gemaakt vanwege een koppeling met de OZB. Samen met de VVD, CDA en PvdA/GL heeft de PCW een 
motie ingediend waarin het college wordt opgeroepen zorg te dragen voor een evaluatie na 2 jaar van het 
OPW 2.0 en OFW. 
 
 
De bereikte resultaten zullen we op de website zo actueel mogelijk proberen te houden. Neem daar gerust 
af en toe een kijkje.  
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3. Samenstelling fractie 
 
De samenstelling van de fractie zag er vanaf januari 2023 als volgt uit: 
 
Naam Functie   “Bloedgroep” 
Lambert den Dekker raadslid, fractievoorzitter   HKV 
Corné Verduijn raadslid, plv fractievoorzitter   SGP 
Sylvia van de Krol-den Ouden raadslid, fractiesecretaris   ChristenUnie 
Hans van Mourik raadslid   HKV 
Bert Waterman raadslid   SGP 
Bart Drost raadslid   SGP 
Niels Hart raadslid   ChristenUnie 
Thomas Oosterom commissielid   HKV 
Henk Beekman commissielid   SGP 
Jaël de Kool-van der Woude  commissielid   ChristenUnie 
Albert Kerssies  wethouder   ChristenUnie 

 
4. Vergaderingen 

 
Ook in 2023 waren er weer veel vergaderingen. Gelukkig konden we de corona vergaderingen achter ons 
laten en vergaderden we fysiek in het gemeentehuis en konden we weer vaker op werkbezoek. 
 
Het spreekt voor zich dat alle raads- en commissievergaderingen, werkbezoeken, thema-avonden, 
fractievergaderingen en allerlei georganiseerde bijeenkomsten werden bijgewoond. Voor raadsleden en 
commissieleden betekende dit een belasting van twee tot vier dagdelen/avonden per week. 
In deze ‘belasting’ zijn niet meegenomen het lezen van alle stukken, de informele contacten en gesprekken 
en de overige voorbereidingen van (raads)vergaderingen. 
 
 

5. Inbreng PCW-fractie 
 
Als PCW-fractie hebben we in commissies, besluitvormende raadsvergaderingen en diverse 
gemeenschappelijke regelingen onze inbreng. Op de PCW-website (www.kiespcw.nl) kunt u onze inbreng 
en standpunten terugvinden. Daarnaast worden alle commissie- en raadsvergaderingen opgenomen en 
kunt u deze terug kijken op Overzicht Gemeente Waddinxveen (raadsinformatie.nl) 
 

 
6. Contacten achterban 
 
Wij houden contact met de achterban door het bezoeken van diverse bijeenkomsten, het houden van 
wijkspreekuren (29 april Waddinxveen Noord en 15 september op de markt) , het afleggen van 
werkbezoeken als gehele gemeenteraad en als fractie (17 maart Kippie, oktober tijdens week van 
toegankelijkheid gezien hoe het is om met handbike/rolstoel door ons dorp te rijden en 27 november 
Kringloopwinkel Woord en Daad)  en het ons laten informeren over diverse onderwerpen die de inwoners 
en ondernemers van Waddinxveen raken. Op deze manier proberen wij onze bekendheid bij de achterban 
(en overige inwoners van Waddinxveen) te vergroten. We merken dat steeds meer verenigingen en 
inwoners ons als fractie weten te vinden en ons een mail sturen of telefonisch benaderen. Een zeer goede 
ontwikkeling! 
 
 

7. Overleg PCW/SGP/CU - fracties regio 
 
Regelmatig hebben wij als fracties in de regio contact met elkaar. Vaak beperken deze contacten zich tot 
afstemming bij onderwerpen die onze fracties raken. Zowel in ‘Regio Midden Holland-verband’ als met 
betrekking tot de Greenport komen wij bij elkaar. Ook met de provinciale fracties van ChristenUnie en SGP 
wordt er over concrete onderwerpen overleg gevoerd. Voorbeelden van thema’s daarbij zijn de Regionale 
Energie Strategie, Beter Bereikbaar Gouwe, N207-Zuid en het Sociaal Domein. 
 

 

http://www.kiespcw.nl/
https://waddinxveen.raadsinformatie.nl/
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8. Website, sociale media en communicatie 
 
8.1 Website 
De website wordt zoveel mogelijk actueel gehouden en wordt vrijwel wekelijks bijgewerkt. Het aantal 
bezoekers wisselt maar de website wordt goed bezocht. Uit de statistieken blijkt dat vooral de nieuwsitems 
goed worden gelezen. 
 
8.2 De PCW op X, Facebook, Instagram en LinkedIn 
De PCW wil graag met zoveel mogelijk burgers van Waddinxveen in contact zijn. Daarom zijn we naast X 
(voormalige Twitter) ook actief op de volgende sociale media: Facebook, Instagram en LinkedIn. Via korte 
berichten kunnen we informatie geven over actuele onderwerpen in Waddinxveen en de ‘inzet’ van de 
fractie. Inmiddels hebben we 280 volgers op X @kiespcw, 434 volgers op Facebook, 227 volgers op 
Instagram en 185 volgers op LinkedIn. De peildatum was 22 februari 2024.  
 
8.3 Digitale nieuwsbrief PCW 
Vanaf 2012 verschijnt er minimaal 4 keer per jaar een digitale nieuwsbrief van de fractie. Met deze 
nieuwsbrief willen we belangstellenden informeren over inzet en activiteiten van de PCW. Aanmelding voor 
de nieuwsbrief is mogelijk via de website van de PCW. 
 
8.4 Permanente Campagnecommissie 
De Permanente Campagnecommissie zet zich in om de PCW blijvend in beeld te houden. Op die manier 
zijn we niet alleen tijdens de verkiezingscampagne zichtbaar in Waddinxveen.  
De leden van de permanente campagnecommissie zijn: Edwin Schep, Jaël de Kool-van der Woude, Dinant 
Pas, André Hak, Thomas Oosterom (voorzitter) en Sylvia van de Krol-den Ouden. Lambert den Dekker, 
onze fractievoorzitter, en het PCW bestuur schuiven regelmatig aan voor overleg.  
 

9. Financiën 
 
Iedere fractie heeft op basis van de ‘Verordening op de ambtelijke bijstand en de fractieondersteuning 
2023’ naast een standaardbedrag van € 1.500,= ook € 200,= per raadszetel te besteden aan activiteiten 
die onder andere te maken hebben met de kaderstellende-, controlerende- 
en volksvertegenwoordigendetaak van een raadsfractie. 
 
In 2023 hebben we als fractie geen beroep gedaan op dit fractiebudget. 
 

10. Evaluatie en monitoring 
Het bestuur van de PCW is regelmatig bij onze fractievergaderingen aanwezig.  
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Bijlage 1. Samenstelling fractie 2023 
 

 

Namen Taken/functies 

Lambert den Dekker - Raadslid 
- Fractievoorzitter 
- Lid Presidium 
- Lid Werkgeverscommissie 

Corné Verduijn - Raadslid 
- Plaatsvervangend fractievoorzitter 
- Commissielid Ruimte en Infrastructuur 

Sylvia van de Krol-den 
Ouden 

- Raadslid 
- Fractiesecretaris 
- Commissielid Maatschappij en Financiën 
- Commissielid permanente campagne commissie 

Hans van Mourik - Raadslid 
- Commissielid Ruimte en Infrastructuur 
- Afgevaardigde Klankbordgroep Midden-Holland 

Bert Waterman - Raadslid 
- Commissielid Maatschappij en Financiën 
- Voorzitter Auditcommissie 

Bart Drost - Raadslid 
- Commissielid Maatschappij en Financiën  
- Penningmeester fractie 

Niels Hart - Raadslid 
- Commissielid Ruimte en Infrastructuur  

Thomas Oosterom - Commissielid Ruimte en Infrastructuur 
- Voorzitter permanente campagne commissie 

Henk Beekman - Commissielid Maatschappij en Financiën 

Jael de Kool- van der 
Woude 

- Commissielid Ruimte en Infrastructuur 
- Commissielid permanente campagne commissie 

Albert Kerssies - Wethouder 
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Bijlage 2. Samenstelling fractie 2016 – 2023 
 

Functie 2016 2017 2018 
(na 
verkiezingen) 

2019 2020 2021 2022 na de 
verkiezingen 

2023 

Raadslid 
(fractievoorzitter) 

Ton van 
Doorn 

Ton van Doorn 
(tot 1 november 
2017) 

Chris van 
Harten 
(vanaf 13 
november 2017) 

Martijn 
Kortleven 

Martijn 
Kortleven 

Martijn 
Kortleven (tot 
oktober 2020)  
Jannes 
Berghout 

Jannes 
Berghout 

Jannes 
Berghout 

Lambert den 
Dekker 
 

Raadslid 
(plv. 
fractievoorzitter) 

Chris van 
Harten 

Chris van 
Harten 
(tot 13 
november 2017) 

Martijn 
Kortleven 
(vanaf 13 
december 2017) 

Jannes 
Berghout 

Jannes 
Berghout 

Jannes 
Berghout (tot 
oktober 2020) 
Lambert den 
Dekker 

Lambert den 
Dekker 

Lambert den 
Dekker 

Corné Verduijn 

Raadslid 
(secretaris) 

Peter van den 
Berg 

Peter van den 
Berg 

Lambert den 
Dekker 

Lambert den 
Dekker 

Lambert den 
Dekker 

Lambert den 
Dekker 

Lambert den 
Dekker 

Sylvia van de Krol-
den Ouden 

Raadslid 
(penningmeester 

Chris van 
Harten 

Chris van 
Harten 

Albert 
Kerssies 

Albert 
Kerssies 

Albert 
Kerssies 

Albert 
Kerssies 

Albert Kerssies Bart Drost 

Raadslid Erik Segers Erik Segers Erik Segers Hans van 
Mourik 

Hans van 
Mourik 

Hans van 
Mourik 

Hans van 
Mourik 

Hans van Mourik 

Raadslid Lambert den 
Dekker 

Lambert den 
Dekker 

-- -- Sylvia van 
de Krol – 
den Ouden 

Sylvia van de 
Krol – den 
Ouden 

Sylvia van de 
Krol-den 
Ouden 

Bert Waterman 

Raadslid Jannes 
Berghout 

Jannes 
Berghout 

-- -- -- -- Corné Verduijn Niels Hart 

Raadslid 
 

      Bert Waterman  

         
Fractie-
vertegenwoordiger 

Niet ingevuld Niet ingevuld Sylvia van 
de Krol 

Sylvia van de 
Krol 

Gerrie Buijs Gerrie Buijs 
(tot 15 Dec. 
2021) 

Thomas 
Oosterom 

Thomas Oosterom 

Fractie-
vertegenwoordiger 

Martijn 
Kortleven 

Martijn 
Kortleven 
(tot 13 
december 2017) 

Hans van 
Mourik 

Gerrie Buijs Corné 
Verduijn 

Corné 
Verduijn 

Niels Hart Jaël de Kool-van 
der Woude  

Fractie-
vertegenwoordiger 

Niet ingevuld Niet ingevuld Robbert 
Verleun 

Corné Verduijn Bart Drost Bart Drost Bart Drost 
(raadslid vanaf 
juni 2022) 

Henk Beekman 
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Bijlage 3. Beschouwing wethouder, raadsleden en commissieleden 2023 

In deze bijlage geven onze wethouder en alle fractieleden een korte terugblik op het afgelopen jaar. 
 
 

Van onze wethouder Albert Kerssies 

Het jaar 2023 was voor mij het tweede jaar als wethouder namens de PCW. Dit jaar was het eerste 
gehele jaar. De samenwerking in het college is prima en dat geldt ook voor de samenwerking binnen de 
coalitie. Dat doen we uiteraard met onze eigen verantwoordelijkheden en in een duaal stelsel. De 
contacten met de oppositiepartijen is ook goed en constructief. 

Er gebeurt veel in Waddinxveen en er zijn ook in 2023 best wel een aantal majeure zaken besproken die 
belangrijk zijn voor Waddinxveen. Waddinxveen is een van de snelstgroeiende gemeenten in Nederland. 
Er komen per jaar ongeveer 400 woningen en 1000 inwoners bij. Dat is mooi, maar zorgt ook voor 
uitdagingen, bijv. op het gebied van maatschappelijke voorzieningen en mobiliteit. 

In 2023 ben ikzelf begonnen aan de leergang Politiek Bestuurlijk Management voor wethouders. Je bent 
nooit te oud om te blijven leren toch?! 

In mijn eigen portefeuilles zijn o.a. de volgende zaken besproken en besloten in 2023. 

Onderwerpen besproken en/of besloten in de gemeenteraad: 

- De Woonzorgvisie 2035 met het daaraan gekoppelde Uitvoeringsprogramma; 

- De nieuwe huisvestingsverordening, waarin o.a. is geregeld dat voor alle vrijkomende nieuwe en 
bestaande sociale huurwoningen , nieuwe middenhuurwoningen en nieuwe goedkope koopwoningen 
50% hiervan eerst beschikbaar wordt gesteld aan Waddinxveners; 

- De doorontwikkeling van het Ondernemers Platform Waddinxveen (OPW) en het Ondernemers Fond 
Waddinxveen (OFW); 

- De duurzame opvang asielzoekers en het zoeken naar geschikte locaties hiervoor; 

- De ontwikkeling van het gebied Noordkade, van een bedrijventerrein naar een woon-werk gebied met 
1500 woningen; 

- De Omgevingswet die per 1-1-2024 is ingegaan, waardoor er eind 2023 heel veel bestemmingsplannen 
in het college zijn besproken en hierover is besloten; 

- Er is een start gemaakt met de Visie op de groei van Waddinxveen, met een startnotitie ‘Perspectief 
2050’; 

- Het Dashboard Wonen Waddinxveen is beschikbaar gesteld aan gemeenteraadsleden; 

- De doorontwikkeling van het Bentwoud, waarbij een aantal wensen vanuit de gemeenteraad zijn 
meegegeven in de vorm van moties; 

- De provincie Zuid Holland is druk bezig met de ruimtelijke puzzel. Er zijn in deze provincie teveel 
ambities om alle plannen in de provincie te kunnen realiseren. Dat betekent keuzes maken, met name op 
het gebied van natuur, landbouw, glastuinbouw, bedrijventerreinen en wonen. De komende jaren moet 
duidelijker worden wat dit voor gevolgen kan hebben, ook voor Waddinxveen. 
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Daarnaast zijn de volgende zaken het vermelden waard: 

· Het bedrijf VanderLoo heeft de ondernemersprijs Midden Holland in de categorie MKB gewonnen; 

· Aan Thon Bostelaar namens de gemeente een verguld hefje uitgereikt, vanwege zijn vele 
(maatschappelijke) activiteiten in en voor Waddinxveen; 

· Een aantal relevante personen voor Waddinxveen hebben een bezoek gebracht aan ons mooie dorp: 
Chris Kuijpers (DG BZK), Anne Koning (gedeputeerde PZH) en Peter Boelhouwer (Expert woningmarkt); 

· Verder als wethouder veel inwoners en ondernemers gesproken, bomen geplant, eerste palen 
geslagen, sleutels overhandigd, eerste steen gelegd en elke maand een bedrijf bezocht. Waddinxveen 
heeft heel veel interessante en toonaangevende bedrijven. 

Albert Kerssies, wethouder  
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Van onze fractievoorzitter Lambert den Dekker  
 

Sinds ik fractievoorzitter ben, heb ik vrijwel geen onderwerpen waar ik woordvoerder van ben. Dat wil 
uiteraard niet zeggen dat ik nergens meer wat van vind. Ik lees graag mee met de bijdragen van de 
andere fractieleden. Opvallend daarbij is dat de bijdragen van onze fractieleden echt van goede kwaliteit 
zijn! Daar ben ik trots op! Met elkaar proberen we de kwaliteit op dat hoge niveau te houden! 

Er waren afgelopen jaar drie bijdragen die ik graag wil noemen. Allereerst de bijdrage bij de algemene 
beschouwingen. De algemene beschouwingen horen bij de behandeling van de begroting in het najaar. Ik 
geniet er van om de bijdrage hiervoor te schrijven. Het is ook leuk omdat het altijd een coproductie is 
waar heel de fractie aan meewerkt en input levert. Op de website kunt u de algemene beschouwingen 
nalezen. 

Als tweede noem ik de behandeling van de startnotitie met betrekking tot de groei van Waddinxveen. Het 
college gaat een visie opstellen met betrekking tot de groei van Waddinxveen. In onze bijdrage hebben 
we benadrukt dat het goed is om na te denken over de groei op lange termijn maar dat de focus moet 
liggen op het ‘overleven’ van de groeistuip die Waddinxveen momenteel doormaakt. 

Het derde punt dat ik wil noemen betreft de startnotitie met betrekking tot de keuze voor een locatie voor 
de opvang van vluchtelingen. In de regio is afgesproken om vooruitlopend op de spreidingswet 
verantwoordelijkheid te nemen voor de opvang. Op die manier houden we de regie en worden we niet 
‘overvallen’ door rijksbeleid. Bij de behandeling van de startnotitie hebben we de balans gezocht tussen 
enerzijds de opdracht om hulpmateriaal bieden aan onze naasten in nood en anderzijds ook niet te 
vergeten dat er (woning)nood is in onze lokale samenleving. Het gaat om hulp aan de naasten van 
dichtbij maar ook om hulp aan de naasten die van ver hierheen gevlucht zijn. Aan het eind van het jaar 
hebben we een wegingskader vastgesteld om tot een vijftal locaties te komen. In 2024 zal het 
selectieproces verder vorm krijgen en zal er een keuze gemaakt worden. 

Al met al ben ik dankbaar voor het werk dat we als fractie mogen doen. We zijn daarbij afhankelijk van 
God. Daarom is het ook een goede gewoonte dat we elke fractievergadering beginnen met het luisteren 
naar een stukje uit de Bijbel en met het bidden om de zegen van God! 

Lambert den Dekker, fractievoorzitter 

  



 

 

Jaarverslag PCW-fractie 2023 

 4 

Van ons raadslid Corné Verduijn 

Politiek gezien was 2023 een tussenjaar waarin door het college wordt gewerkt aan veel dossiers wat in 
2024 veelal tot uiting komt in Raadsbesluiten. 

We merken dat we met 7 raadszetels onze Christelijke stem kunnen laten horen en we zijn blij met een 
relatief rustig politiek klimaat in Waddinxveen. 

Toch zijn er ook in 2023 belangrijke besluiten genomen en is Waddinxveen een gemeente waar veel 
langs komt op de ruimtelijke dossiers. 

Binnen de fractie heb ik de portefeuilles: Economie, Verkeer en parkeren, de Omgevingswet en 
grondbeleid. Daarnaast hebben we een nauwe samenwerking binnen de fractie als het gaat om de 
ruimtelijke dossiers. 

Economie 

In Januari hebben we een belangrijke stap gezet met de gewenste doorontwikkeling van het 
Ondernemers Platform Waddinxveen (OPW) en het Ondernemers Fonds. Door middels het 
ondernemersfonds meer geld op te halen kan de OPW zich verder professionaliseren om op te komen 
voor de belangen van de Waddinxveense ondernemers onder andere in de regio. 

Onze gemeente heeft veel mooie bedrijven en graag helpen we eraan mee om deze te faciliteren, te 
ondersteunen en hun belangen te behartigen. 

Naar aanleiding van de evaluatie op de detalhandelsstructuurvisie hebben we een goede discussie 
gehad met elkaar in de raad over de leegstand op het Gouweplein. Het is ons een doorn in het oog dat 
met zo’n grote groei aan woningen het nog steeds lastig blijkt te zijn om de winkels te vullen. Zeker als dit 
komt door onderlinge conflicten tussen de belegger en de ontwikkelaar. Echter lijkt er na 5 jaar eindelijk 
wat verandering in dit conflict en lijkt het vullen van de lege ruimte toch op gang te komen. 

Verkeer en Mobiliteit 

Dit dossier heeft wat minder op de prioriteitenlijst gestaan de afgelopen jaren en in het coalitieprogramma 
is er een duidelijke ambitie op dit dossier. Dat het dossier actueel is blijkt uit de vele mondelinge vragen 
die we als PCW gesteld hebben. 

In december hebben we als PCW initiatief genomen om een visie op mobiliteit te formuleren die 
raadsbreed is gesteund. Deze visie is aanvullend beleid op de reeds eerder vastgestelde Omgevingsvisie 
van onze gemeente en is het kader waarmee het college aan de slag gaat voor een Programma Verkeer 
met daarop volgend een uitvoeringsprogramma. Al met al: stapje voor stapje naar een goed ontsloten en 
verkeersveilig Waddinxveen. 

Omgevingswet 

1 Januari 2024 is de nieuwe omgevingswet ingegaan. Voorafgaand daaraan zijn we als raad veel bezig 
geweest met veranderende bevoegdheden en instrumenten voor ons als raad. Zeker op de ruimtelijke 
dossiers verandert er het één en ander en komen er bevoegdheden bij het college te liggen die eerder bij 
de gemeenteraad lagen. Daarom is het goed dat we coalitiepartij zijn en een eigen wethouder hebben en 
zorgen we dat we de kaders op tijd en duidelijk mee geven. Tegelijkertijd vraagt het op veel dossiers nog 
aandacht om als raad duidelijker visie mee te geven zodat het college ook aan de slag kan. 

Grondbeleid 

Grondbeleid is een dossier wat veel kanten kent. Zo hebben we een grondpositie in Park Triangel, 
Centrumplan, Sleutelkwartier maar participeren we ook in de Grondbank voor het 5e dorp. Gelukkig 
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hebben we positieve projecten zoals Park Triangel waardoor we ook geld hebben om een impuls te 
geven in het Centrum en het Sleutelkwartier waarvan de grondexploitaties minder positief zijn. Daarnaast 
is de gemeente samen met de aanwezige ondernemers bezig met de transitie van het bedrijventerrein 
Noordkade naar een woon-werk gebied van zo’n 1.500 woningen. 

Al met al zijn we in Waddinxveen verwend met veel ontwikkelingen in onze gemeente waar we als 
gemeenteraad ons over kunnen buigen. 

Corné Verduijn, raadslid 
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Van ons raadslid Sylvia van de Krol-den Ouden 
 
2023 een jaar na de gemeenteraadsverkiezingen 

 
We zijn nu echt al poosje als nieuwe fractie aan de slag en ik merk dat we als fractieleden nu echt aan 
elkaar zijn gewend en we elkaars kwaliteiten kennen en daar ook steeds meer gebruik van maken: mooi 
en waardevol! 
 
Persoonlijk ben ik actief in de subcommissie Maatschappij en Financiën en dat past mij goed. Ik kom 
graag op de voor kwetsbaren in de samenleving. In deze bijdrage voor het jaarverslag van 2023 benoem 
ik een paar onderwerpen waar ik mij concreet met hulp van de PCW fractie hard voor heb mogen maken.  
 
Sporten mogelijk voor iedereen 
Tijdens het vragenhalfuurtje van de raad heb ik in mei vragen gesteld aan het college over sporten voor 
iedereen in Waddinxveen. Voor kinderen met een rugzakje zoals ADD, ADHD, autisme, traumaverleden, 
lichamelijke of geestelijke beperking is het niet altijd mogelijk om te sporten met veel meer andere 
kinderen tegelijk. Het is wel belangrijk voor hun gezondheid dat ze net als de ‘gewone’ kinderen kunnen 
bewegen en sporten, maar soms wel op een aangepaste wijze. Op de website van ‘uniek sporten’ is 
namelijk geen enkele mogelijkheid zichtbaar in Waddinxveen. De wethouder heeft dit met het 
sportplatform besproken en nu is het ook vindbaar op de website van uniek sporten.  
 
Leerlingenvervoer 
In juni heb ik aandacht gevraagd voor het leerlingenvervoer bij de wijziging van de verordening sociaal 
domein. Dit gaat om bijna 200 kinderen uit Waddinxveen. Als PCW vinden we het belangrijk dat het 
klimaat in de taxi goed en veilig is en hebben gevraagd om de gegevens van solovervoer in monitor 
sociaal domein op te nemen, zodat we het beter kunnen monitoren hoe het gaat. Nog beter dan taxi 
vervoer vinden we het zelf brengen en halen van het kind door ouder/verzorger.  
 
Jeugdhulp en WMO regionale visie 
In oktober kwam het regionale inkoopkader jeugdhulp en WMO in de raad en ik heb namens de PCW vier 
moties ingediend die in Waddinxveen allen een meerderheid haalden: 

- Keuzevrijheid tussen zorgaanbieders zodat christelijke zorg mogelijk blijft; 

- Alternatieven voor gesloten jeugdzorg 
- Concrete uitvoering van regierol in de lokale toegang 

- Vloeiende overgang bij bereiken leeftijd van 18 jaar. 
De motie keuzevrijheid heeft het in andere regionale gemeentes niet gehaald helaas, de andere drie 
moties wel. Dat betekent dat deze worden meegenomen in het inkoopkader regionaal.  
 
Als secretaris van de fractie en als lid van de permanente campagne commissie hoef ik mij naast het 
raadswerk zeker niet te vervelen. Het is mooi om zo een bijdrage te kunnen leveren aan de 
Waddinxveense samenleving.  
 
Sylvia van de Krol-den Ouden, raadslid 
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Van ons raadslid Bart Drost 

Handen uit de mouwen… 

Een intensief en enerverend jaar 2023 ligt achter ons. Waddinxveen groeit als kool. In 2023 steeg het 
inwonertal van ruim 32.000 naar ruim 33.000. Zeker in de sterke groei, is het belangrijk dat we er goed 
oog voor blijven houden dat iedereen mee kan doen in de Waddinxveense samenleving. Een van de 
zeven onderdelen uit het collegeprogramma is dan ook ‘Iedereen telt mee en doet mee’. Op dat punt stelt 
de groei de gemeente voor een aantal uitdagingen, waar we ook vanuit de PCW in 2023 de schouders 
onder hebben gezet. De handen uit de mouwen dus! 

Zo komen er steeds meer kinderen in Waddinxveen wonen, die uiteraard ook naar school moeten. De 
bestaande scholen zitten inmiddels vol en het is daarom een goede zaak dat er in 2023 besloten is een 
nieuwe school te gaan bouwen in Park Triangel. 

Ook de maatschappelijke voorzieningen moeten worden aangepast op het groeiend aantal inwoners. In 
2023 is gestart met een inventarisatie van de benodigde en gewenste maatschappelijke voorzieningen. 
En hoewel de visie maatschappelijke voorzieningen pas in 2024 wordt behandeld in de raad, heeft de 
ontwikkeling in 2023 gelukkig niet stilgestaan. Zo is gestart met de bouw van de nieuwe Gouwehal en 
met de aanpassing van de oude tennishal, zodat er voldoende gymzalen zijn, waar ook de scholen 
gebruik van kunnen maken. Ook in wijk Triangel worden sportzalen gebouwd, gecombineerd met een 
buurtcentrum. En in de nieuw te bouwen school in Triangel wordt ook een maatschappelijke plint 
gerealiseerd, waar bijvoorbeeld medische voorzieningen zich kunnen vestigen. 

Verder hadden we aandacht voor de toegankelijkheid van Waddinxveen voor ouderen en mensen met 
een handicap. Zo maakten we een tour door het dorp onder leiding van twee dames in een handbike. Het 
is goed om op die manier geïnformeerd te worden over de problemen waar deze mensen mee te maken 
krijgen, zodat we daar ook in de gemeenteraad weer aandacht voor kunnen vragen. 

Handen gevouwen… 

Zomaar een greep uit de vele onderwerpen die passeerden. Er is veel te doen. De handen uit de 
mouwen! Maar ook de handen gevouwen! We zijn ook in ons raadswerk afhankelijk van de zegen van de 
Heere. En dat maakt het juist zo mooi om samen met de PCW-fractie dit werk te doen. Iedere 
maandagavond wordt de fractievergadering begonnen met het lezen en overdenken van een stukje uit de 
Bijbel en gebed. Want in die afhankelijkheid wilden we in 2023 ons politieke werk doen en hopen we dat 
ook in 2024 voort te zetten. 

Bart Drost, raadslid 
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Van ons raadslid Hans van Mourik 

Zowel voor thema 1: Hart voor wonen en thema 4: Hart voor groen mocht ik namens de PCW dit jaar het 
woord voeren.  
  
Thema hart voor wonen:  
Aan het begin van het jaar hebben we aan de wethouder, Albert Kerssies, gevraagd meer inspanning te 
leveren via de prestatieafspraken 2023 van Woonpartners met name gericht op scheefwoners. Het 
zoeken naar mogelijkheden om meer sociale huur te kunnen realiseren.  
Tijdens behandeling van de Woonzorgvisie hebben wij gepleit de koppeling met de nationale hypotheek 
garantie los te laten en uit te gaan van de landelijke betaalbaarheidsgrens. In plaats van NHG. €405.000 
blijft dit €355.000. Dit voorkomt dat woningen niet meer betaalbaar zijn. Startersleningen zijn hierdoor 
aangepast. Starters met een kleine beurs hebben daardoor meer mogelijkheden om een woning te 
kopen.   
Ook de huisvestingsverordening is in 2023 besproken en vastgelegd. Overigens kan deze altijd 
tussentijds worden aangepast. BL-score (Bewoningsduur (B) of Leeftijdscore (L)) toewijzen van een 
(huur)woning. De B/L-score is een maatstaf die veelal niet goed werkt voor jongeren tussen de 18 en 24 
jaar. Op onze vragen heeft de wethouder toegezegd dit te bestuderen. Dit kan doormiddel van loten voor 
jongeren of gebruik maken van starterspunten. Ook het bouwen van flexwoningen kan deze doelgroep 
helpen. Binnen de verordening hebben we ook gemeend geen 25% maar 50% personen met een binding 
aan de gemeente aan betaalbare woonruimte moeten worden geholpen. Op deze wijze kan namelijk 
meer en beter maatwerk geleverd worden voor lokale woningzoekenden en is het mogelijk dat starters en 
ouderen hun wooncarrière kunnen voortzetten in de eigen gemeente en makkelijker passende 
woonruimte vinden. Het treintje van doorstromen wordt ook op deze manier in gang gezet binnen 
Waddinxveen. Met deze huisvestingsverordening worden sociale koopwoningen toegewezen aan de 
doelgroep en is er sprake van een ‘fair balance’ tussen enerzijds het belang van het tegengaan van de 
onevenwichtige en onrechtvaardige effecten van schaarste aan woonruimte voor bijvoorbeeld starters en 
mensen met een middeninkomen en anderzijds het belang van een eigenaar om zijn eigendom naar 
eigen goeddunken aan een persoon te kunnen verkopen.   
Ook voor woonwagenbewoners hebben wij ingestemd met het feit dat de geïnteresseerdenlijst wordt 
gehanteerd voor standplaatszoekende en deze als formele wachtlijst wordt gebruikt.  
In de jaarstukken hebben wij als PCW zowel in de commissie als ook in de raad (woordvoerder Bert 
Waterman) ervoor gekozen om specifiek voor betaalbare woningen €3.000.000,- opzij te zetten om hier 
komende tijd met meer armslag gericht actie op te nemen.  
  
Thema hart voor groen:  
Als het gaat om groen is in 2023 het ontwikkelperspectief Bentwoud besproken. Tijdens bespreking van 
dit agendapunt hebben wij met name ingezet op natuurvriendelijke parkeerplaatsen in en rond het 
Bentwoud. Meegetekend met de mogelijkheid te onderzoeken gebruik te maken van een voedselbos. 
Ook het Bentwoud meer en beter bekendheid geven hebben we meegetekend. Ook de motie wandel- en 
fietsmogelijkheden in het Bentwoud verbeteren. Op bepaalde plekken het Bentwoud te voorzien van 
natuurspeeltoestellen. Unaniem heeft de raad onze ingediende motie aangenomen om een volwaardige 
ecologische en recreatieve verbindingszone te onderzoeken vanaf het Bentwoud, Gouwebos, langs de 
verlengde Bentwoudlaan, Vredeburghlaan, Vredeburghzone, Koning Willem 1 bos, ’t Weegje via 
Oostpolder naar de Krimpenerwaard te verbinden. Waddinxveen omringd door groen en wat groen is, 
willen wij als groen behouden.  
Al eerder hebben wij de motie voor elk huishouden een boom ingediend, welke in 2023 is verbeterd in 
echt voor elk huishouden een boom planten. De streefwaarde liep niet synchroon met het aantal nieuwe 
huizen en nu wel.  
  
Afval:  
Op welke manier kunnen we besparen op de afvalkosten en zetten we in op minder milieubelasting. Wat 
kunnen we als Gemeente doen tegen zwerfafval?  
Zo ook veel en vies zwerfafval op het spoor vlak bij het Gouweplein. Met een mondelinge vraag hebben 
we de wethouder gevraagd dit punt mee te nemen in haar gesprek met NS en Pro-Rail om dit op te 
ruimen en netjes te houden.  
Het afvalbeleid hebben Jaël de Kool en ik samen bestudeerd en kritische vragen over gesteld. Hoe 
komen we van de 113 kg restafval nu naar de vang doelstellingen van 25 kg in 2025? Als PCW zien wij 
deze enquête door zijn minimale inbreng als iets wat ons inzicht geeft in het beleid voor de komende 
twee jaar. Waddinxveners kunnen op een verantwoorde manier hun afval scheiden. Zo zijn we afgelopen 
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jaren van de 250 kg naar 113 kg gegaan. Uiteindelijk willen wij als PCW dit belonen. Zwerfafval 
terugbrengen en PMD verminderen en wat is dan de juiste route. Wij zien dit als omgekeerd inzamelen 
van afval. Dat wil zeggen meer service op grondstoffen. Dit doen we in de tuin en dan gaat het om GFT, 
PMD en papier en karton. Voor restafval vinden wij als PCW dat er ondergrondse containers op logische 
plaatsen in Waddinxveen geplaatst moeten worden. Helaas heeft onze motie het niet gehaald. De 
meerderheid heeft besloten dat er bij elke woning een extra PMD-container moet komen. Hier hebben wij 
als PCW tegen gestemd.  
Wat het wel gehaald heeft is de pilot containertuintjes rondom containers plaatsen. Een ondergrondse 
container plaatsen op logische plaatsen van luiers, menstruatieverband en incontinentiemateriaal. Later 
hebben wij ook een mondelinge vraag gesteld over het plaatsen van doneerringen om plastic en of blik in 
te zamelen. De wethouder zal deze pilot uitvoeren tegelijk met plaatsen containertuintjes.  

 
Hans van Mourik, raadslid  
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Van ons raadslid Bert Waterman 

Indicatoren 

In de eerste helft van 2023 heb ik samen met de andere fractie gewerkt aan een overzicht van Kritische 
Prestatie Indicatoren (KPI’s). Deze KPI’s worden opgenomen in de programmabegroting en dienen mede 
als meetinstrument of we de beoogde maatschappelijke effecten ook hebben behaald. Dit was de 
uitwerking van een motie die de PCW samen met de VVD heeft ingediend bij de behandeling van de 
begroting 2023 in november 2022. Hiervoor is een werkgroep aan de slag gegaan met 
vertegenwoordigers van alle fracties die een raadsvoorstel heeft voorbereid met een overzicht van 
indicatoren. Op 21 juni is dit door de gemeenteraad unaniem aangenomen. 

P&C cyclus 

Tijdens het jaar komen de documenten aan de orde van de Planning en Controlcyclus te weten de 
jaarrekening van het afgelopen jaar, de 2 bestuursrapportages (burap’s) de kaderbrief en de 
programmabegroting voor het komende jaar. Bij een tweetal documenten heb ik namens de PCW een 
amendement ingediend: 

Bij de jaarrekening die werd behandeld op 5 juli: Deze liet een flink overschot zien. We hebben samen 
met CDA, PvdA Groen links en onafhankelijk raadslid Sattaur een amendement ingediend om van het 
overschot 3 miljoen te reserveren voor de bouw van betaalbare koop- en huurwoningen. Hieraan is grote 
behoefte in Waddinxveen. Dit betreft ook een van de speerpunten uit ons verkiezingsprogramma. Dit 
amendement werd aangenomen. 

Bij de tweede bestuursrapportage: Namens de PCW, CDA en PvdA/GroenLinks hebben we een 
amendement ingediend om het voorstel om een bestemmingsreserve Opvang Vluchtelingen in te stellen 
te wijzigen in een bestemmingsreserve Opvang vluchtelingen en nadere doelgroepen. Het voornemen is 
om in Waddinxveen een Asielzoekerscentrum (AZC) te realiseren inclusief extra huisvesting voor 
spoedzoekers, personen die niet in aanmerking komen voor urgentie zoals arbeidsmigranten, jongeren 
en ouderen. Zo bieden we niet alleen een oplossing voor een landelijk probleem maar ook voor onze 
eigen inwoners die dringend om huisvesting verlegen zijn. Omdat de financiering hiervan nog onzeker is 
willen we het geld wat reeds ontvangen is en nog over is (€ 1.581.000) hiervoor realiseren en de 
realisatie zo veilig te stellen. Ook dit amendement werd aangenomen. 

Mondelinge vraag 

In juni 2023 heb ik een mondelinge vraag gesteld over de brandveiligheid bij verduurzamingsprojecten. 
Dit naar aanleiding van enkele grote branden in het land waarbij zonnepanelen waren betrokken. Dit 
heeft de aandacht zei de burgemeester zowel bij de uitvoering als bij de opleiding van de brandweer. 

Centrale vuurwerkshow 

Op 29 maart is in de gemeenteraad de centrale vuurwerkshow op oudejaarsavond 2022 geëvalueerd (die 
niet heeft plaatsgevonden) en werd voorgesteld om opnieuw geld beschikbaar te stellen voor een show 
op oudejaarsavond 2023. Wij hebben hiermee als enige fractie opnieuw niet ingestemd. We hebben als 
fractie overwegend bezwaren zoals geen taak van de gemeente, milieu e.d. maar ook omdat 
oudejaarsdag op zondag viel. 

Fractie PCW 

In 2023 zie ik terug op een constructieve samenwerking binnen de fractie. Het was merkbaar dat we 
steeds beter op elkaar ingespeeld raakten waarbij de verschillende kwaliteiten in de fractie goed tot hun 
recht kwamen. 

Bert Waterman, raadslid   
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Van ons raadslid Niels Hart 

Terugkijkend op 2023 heb ik veel mooie herinneringen. Veel contact met bewoners bij werkbezoeken, 
fractiebezoeken, informele contacten, op verzoek van bewoners, maar ook op de markt. Of het nu ging 
over bestemmingsplannen, ondernemers, sport, maatschappij of cultuur, het was mooi om veel bewoners 
te ontmoeten met elk hun eigen visies op dit soort zaken. Ik voelde mij dankbaar dat ik met hen erover in 
gesprek kon gaan. 

Als één grote PCW-familie in Waddinxveen hebben wij ons geprobeerd in te zetten voor de bewoners van 
Waddinxveen en voor Waddinxveen. Samen hebben wij ook op de diverse dossiers resultaten kunnen 
boeken. Een aantal zaken van mijn portefeuille duurzaamheid werden doorgeschoven naar 2024 maar 
het is mooi dat duurzaamheid toch bij bijna elk raadsvoorstel langskomt. Dat het nadenken, bij allerlei 
besluiten op de impact op onze schepping, inmiddels de standaard is geworden stemt hoopvol. Ook ben 
ik verheugd dat ik mij met ruimtelijke ordening kon bezighouden. Veel Waddinxveners zoeken een 
woning en elk bouwproject kan een deel van die oplossing zijn. Tegelijkertijd is het voor omwonenden 
een verandering voor hun omgeving en daar hebben we ook oog voor. 

Niels Hart, raadslid 

  



 

 

Jaarverslag PCW-fractie 2023 

 12 

Van ons commissielid Thomas Oosterom 
 
Van verandering naar stabilisatie  
 
Het woord stabilisatie is wat het eerste in mij opkomt om afgelopen jaar te duiden. Het eerste jaar bracht 
een hoop veranderingen met zich mee,  bijvoorbeeld de wijze van vergaderen, het multidisciplinair 
schakelen en de balans vinden tussen werk, politiek en kerk, is  afgelopen jaar een druk maar stabiel jaar 
geweest.  
 
Afgelopen jaar deed ik de woordvoering omtrent nieuwbouwprojecten. De diversiteit van Waddinxveen 
die hierin naar voren komt, vind ik interessant en bewonderenswaardig. Waddinxveen blijft bouwen aan 
een dorp voor iedereen.  
 
Daarbij is het mooi om de betrokkenheid van de inwoners te zien in de gemeente. Dit zien wij terug op de 
weekmarkt, in de wijkspreekuren en het elkaar aanspreken in de winkelstraat. Zo merken wij dat 
inwoners ons goed weten te vinden.  
 
De veranderende kijk op migratie en verduurzaming in de Nederlandse samenleving is ook lokaal 
merkbaar. Laten we daarom vooral ook niet de ander uit het oog verliezen en met elkaar in gesprek 
blijven.  
Het omkijken naar elkaar, goed rentmeesterschap voor de omgeving en de verantwoording naar de 
achterban geven duidt voor mij christelijke politiek. Dit is van belang voor Nederland en de 
Waddinxveense samenleving.  
 
Zou u bij uzelf na willen gaan, hoe zie ik Waddinxveen in 2050 voor me? Als u uw gedachten hierover 
met ons deelt, kunnen we Waddinxveen tot een nog mooier dorp maken. 
  
Thomas Oosterom, commissielid   
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Van ons commissielid Jaël de Kool-van der Woude 

Als commissielid mocht ik afgelopen jaar voor het eerst meedraaien in de fractie van de PCW. Het was 
een jaar waarin ik vooral veel heb mogen leren. Vanuit mijn expertise en interesse op het gebied van 
duurzaamheid heb ik gekozen om betrokken te zijn bij het domein R&I. 

En wat dat betreft gebeurt er veel in Waddinxveen. Veel nieuw-/herbouw plannen komen voorbij. Hierbij 
is het mooi om te zien hoe we als PCW kunnen focussen en hameren op betaalbare woningen, een 
groene inpassing en een goede verkeersontsluiting. 

Omdat ik zelf niet uit de bestuurlijke hoek kom was het voor mij vooral goed zoeken hoe processen 
verlopen, waar de raad nu wel en niet invloed op heeft en hoe je zaken aan de orde stelt. Aan de andere 
kant gaf de invoering van de Omgevingswet en de trainingen die we hiervoor als Raad kregen 
aangeboden een mooie kans om me in te werken. 

Mijn eigen maidenspeech ging over het afvalbeleid en de inzameling van PMD. Met ons voorstel zou 
zowel de hoeveelheid restafval verminderen zodat we meer richting de VANG-doelstellingen gaan, maar 
zouden we tegelijkertijd het inzamelen van PMD vereenvoudigen. Helaas heeft dit voorstel het niet 
gehaald in de raad. Toch was het een goede ervaring en kijk ik er desondanks positief op terug. 

Ik ben heel dankbaar dat ik de kans heb om mee te mogen werken binnen de fractie van de PCW. Het is 
een enthousiast team waarin ik ook mijn eigen rol kan vervullen. Graag hoop mij ook komend jaar weer in 
zetten voor de PCW en de gemeente Waddinxveen. 

Jaël de Kool-van der Woude, commissielid  
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Van ons commissielid Henk Beekman 

Na voor mijn gevoel een jaar ‘op proef’ te hebben mee gedraaid was de tijd aangebroken om me als 
commissielid ‘volwaardig’ in te zetten voor de PCW en Waddinxveen. Toch merkte ik al vrij snel dat dat 
nog best lastig is. Misschien wil ik me ook wel overal mee ‘bemoeien’ en zie je dingen voorbij komen 
waar je toch wel wat mee moet. Al met al heb ik het afgelopen jaar met enthousiasme mij meer bezig 
gehouden met de plaatselijke politiek en geprobeerd het goede te zoeken voor de inwoners van 
Waddinxveen. Helaas merkte ik dat mijn lichaam het niet toeliet dat ik, naast man en vader in mijn gezin 
met een fulltime baan in het onderwijs, mij ook goed verdiepte in de materie die als commissielid op je 
afkomt. Ondanks dat ik in een grote fractie zit waar mij veel ruimte wordt gegeven (enorm gewaardeerd!) 
om het te doen zoals bij mij past, heb ikzelf het idee dat ik te weinig kan doen om het goed te doen. 

Vandaar dat ik, vanaf de verkiezingen, na een halve periode mee te hebben gedraaid, mij genoodzaakt 
zag er per 1 maart 2024 weer mee te stoppen. Gelukkig zie ik een gedreven en enthousiaste fractie en 
wethouder en heb ik er alle vertrouwen in dat de belangen van de PCW stemmers goed worden 
vertegenwoordigd. In alle opzichten van harte Gods zegen toegewenst! In het bijzonder ook in jullie 
verantwoordelijke en mooie taak voor Waddinxveen. 

Het was voor mij een leerzame periode en met nog meer waardering kijk ik terug naar de ambtelijke 
organisatie en de raad en het vele werk dat zij doen. Ook via deze weg hartelijk dank voor de plezierige 
samenwerking! 

Henk Beekman, commissielid 

 


